Huallen Legendary Tour

GV2-7D20003A 星期三出發 Depart Every Wednesday

Day1 WED Departure → Taipei

Upon arrival, transfer to Taipei County- After check in, free at own leisure.

Day2 IIIU Taipei-Yilan Hotel J or similar

Jiufen ~ Hsueshan Tunnel ~ Samsung onion cake DIY ~ The Golden Car Whisky ~ King Car Orchid Garden ~ Luodong Night Market

Jiufen : Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan. It provides a wide range of souvenirs and snacks, attracting a large number of tourists. If you come to Jiufen do not miss the famous snack - the taro balls. **The Golden Car Whisky**: Fortress uses the clear waters of the Central Mountains and the snow-capped mountains. Under the influence of the Pacific Ocean water and the snow-capped mountains, the Golden Car Whisky is mellow and fascinating. It is branded as "KAVALAN" and honors Yilan. At Golden Car Whisky, you can not only experience the manufacturing process of whisky, but also taste its mellow flavor. It is the world's first whisky brand to win the championship in subtropical countries.

Luodong Night Market : the more the more beautiful night, Ilan most famous snack street, almost all concentrated in the LuoDong park around the park known as tapas, showing H-type distribution; there ZhangxiuXiongMiTaimu salty, smoked duck Li Buddha sent Chen Ting shoots Mie meat, Lee again light broth, dragon legs, bean curd roll, rice soup, seafood, cheap and bowl, it really is to people in the snack of choice.

Day3 FRI Yilan-Taichung Hualian City or similar

Taiwanmazu ~ Suhua highway ~ Taroko National Park ~ Jiuqudong Trail ~ Shakadang Trail ~ Eternal Spring Shrine ~ Chihsing Tan Scenic Area ~ Impartial Street district

Taiwanmazu : Yilan local largest temple, due to incense heyday and create millions of tourist attractions every year, the most well known than its second floor and third floor of Taiwan's largest Golden Matsu and Jade Matsu **Taroko National Park** : Taroko is famous for its spectacular mountains and marble canyons. Cliffs and canyons stretch along Liwu River. Four million years ago, the island of Taiwan was formed by the collision of plates. After millions of years of wind erosion, the marble rocks were exposed and cut by Liwu River, creating impressive grand canyons.

Jiuqudong Trail : It is a section of the marble cliffs of the Taroko Gorge. It has been reopened after many years of closure! The beauty of the marble folds and landscapes along the way is spectacular! It is the most beautiful trail in the Taroko area.

Impartial Street district : Hualien City, the most bustling business district, in addition to a wide range of cheap clothing, the famous street fair and steamed buns, also the tourists will taste gourmet snacks.

Day4 SAT Hualien

Hualian City or similar

●B/L/--

Pacific Sky Trail ~ Moon Cave ~ Tropic of Cancer ~ Eight Immortals Cave ~ Rei Suei Ranch ~ Dongdamen Night Market

Moon Cave : is a natural small stalactite cave. The lake will rise and fall

with the moon's profit and loss. It is called the Moon Cave. The shape of the Moon Cave is very unique. There are many bats on the top. With a few mysterious atmosphere, there are volts, stalagmites and bird's nests in the cave. Fossils, fish head fossils, letc.; here, take a boat that is driven by a special person, and enjoy the lighting on the boat.

Rei Suei Ranch : This ranch is located besides Red Leaves Creek with very beautiful scenery, clean water, fresh air, rich grasslands, and with potential for development of animal husbandry. The visiters can enjoy fresh milk and milk bread. Dongdamen Night Market : Hualien is the newest and largest tourist night market , the integration of local and international tourist night market , food and cultural characteristics of the Hualien presented here , and there are quite a number of indigenous gourmet snacks.

Day5 SUN Hualien-Yilan-Taipei

Taiwan Theater ~ Jimmy Theme Park ~ The Happiness Transfer Station ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Raohe Street Tourist Night Market

Taiwan Theater : Taiwan's first public local drama museum, with its functions of display, performance, inheritance, collection, research, publishing and education promotion, is a collection of opera, opera, Beiguan opera and puppet drama. An important place for drama assets.

101 Taipei : Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Raohe Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

●B/L/-- ●Fortune Inn or similar

Fortune Inn or similar

●B/L/--

11

Day6 MON Taipei

Shilin Residence ~ Vigor kobo ~ The Beitou Hot Springs Museum ~ Geothermal Valley ~ Dharma Drum Mountain ~ Shihlin Night Market

The Beitou Hot Springs Museum : Is a public hot spring bath in Japan, so it is also known as the Beitou Hot Spring Bath. With the progress of the times, it has been preserved as a memory of history and recorded the history of the hot springs in the past.

Geothermal Valley : Is one of the sources of Beitou Hot Springs. It is the hot spring with the highest temperature in the Datunshan Group. The scenery of sulfur smoke has the reputation of 1 § mineral jade fog; ; the hot spring pool is surrounded by railings, viewing pavilions and hydrophilic ditches. People can soak their feet in the hydrophilic ditch, so that people can enjoy the authentic Beitou Hot Springs in the geothermal valley.

Shihlin Night Market : One of the largest night markets in Taipei, famous at home and abroad in a variety of traditional snacks, such as ho big chicken, tofu, oyster omelet, frogs lay eggs, Shihlin sausage ... and other Taiwanese snacks taste. Cheap clothes jewelry is also a good choice for shopping.

Day7 💴 Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.



專奇深度之旅 feat.



帶您欣賞東海岸之美:太平洋天空步道、八仙洞、七星潭、九曲洞步道、神祕谷步道 寶島私房景點:月洞奇觀、溫泉博物館、法鼓山農禪寺 潮流精選:三星蔥抓餅DIY、瑞穗牧場、威士忌酒堡、台灣戲劇館、幸福轉運站



●明日飯店或同級3★

抵達機場後由優秀導遊迎接,出機場後前往指定下榻酒店,台北是台

九份~雪山隧道~三星蔥抓餅DIY~金車威士忌酒堡 (品嚐威士忌體驗)~金車蘭花園~羅東夜市

三星 蒽抓餅 DIY: 以台灣最好的三星蔥, 產地直接教您手做三星蔥油

金車威士忌酒堡:金車威士忌酒堡採用中央山脈與雪山山脈的清澈水 源,在太平洋水氣與雪山山風作用下,孕育出口感醇厚、風味迷人的金 車威士忌,並以「KAVALAN」為品牌,榮耀宜蘭。在金車威士忌酒堡 您不僅可以親身體驗威士忌的製造流程,也可品嚐其醇厚的風味,是 世界第一個亞熱帶國家奪得冠軍的威士忌品牌。

羅東夜市: 愈夜愈美麗, 宜蘭最富盛名的小吃街, 幾乎全部集中在羅 東公園四周,俗稱公園小吃,呈現H型分佈;有張秀雄的鹹米苔目、李 佛送的薰鴨、陳庭枝的搣肉、李再燈的肉羹、龍鳳腿、豆腐捲、米粉 羹、海鮮等,便宜又大碗,果然是在地人宵夜的不二選擇。

Day3 ERI 宜蘭→花蓮

● 早餐/午餐/自理 ●金采民宿或同級

金玉媽祖~蘇花高速公路~太魯閣國家公園~牌坊~九曲洞步道 ~神祕谷步道~長春祠~七星潭風景區~公正商圈 (若任何一處封閉,則改為燕子口或太魯閣管理處並讓貴賓確認是否如實封閉)

太魯閣國家公園:台灣知名國家公園,由大理石所構成的峽谷景觀,沿 途的風光山色,自然的岩石皺摺,清澈的山水溪流,相當美不勝收! **九曲洞**:為太魯閣峽谷的一段大理石峭壁山谷,封閉多年後重新開放! 沿途大理石皺褶與山水之美, 蔚為壯觀!是太魯閣景色最美的步道。 公正街商圈:花蓮市最熱鬧的商圈,除了各式各樣便宜的服飾,出名的 公正街包子與蒸餃,亦是遊客必嚐的美食小吃。

Day4 SAT 花蓮

●早餐/午餐/夜市自理 ●金采民宿或同級

太平洋天空步道~月洞奇觀~北回歸線~八仙洞~瑞穗牧場~ 東大門福町夜市

月洞奇觀:月洞是一個天然的小型鐘乳石洞穴,湖水會隨著月亮盈虧 而漲落,故稱月洞,月洞造型十分獨特,頂端棲息許多蝙蝠,憑添幾許 神祕氣氛,洞內有伏流、石筍、燕窩化石、魚頭化石等景觀;在此搭乘 由專人遊駛的小舟,藉由舟上的照明燈光遊賞。

瑞穗牧場:瑞穗地區風光明媚,水源潔淨,空氣新鮮,草原豐富,具發 展畜牧業潛力,瑞穗牧場除了可以品嚐每天現擠鮮奶外,還可吃到香 噴噴鮮奶饅頭,都深受大朋友小朋友的喜愛。

星期三出發 GV2-7D20003A **Depart Every Wednesday**

東大門福町夜市:為花蓮最新最大觀光夜市,整合當地夜市與國際 觀光,將花蓮美食與文化特色呈現在此,並有相當多的原住民美食小 吃,來到花蓮絕不可錯過。

Dav5SUN 花蓮→宜蘭→台北

●早餐/午餐/夜市自理 ●富景商旅或同級3★

Dav6 MON 南投→台北

台灣戲劇館~幾米公園~幸福轉運站~台北101(觀景台自費)~ 饒河夜市

台灣戲劇館:臺灣第一座公立地方戲劇博物館,以歌仔戲、傀儡戲、北 管戲曲、布袋戲為維護範疇,兼具展示、表演、傳承、典藏、研究、出 版及教育推廣等多重功能,館藏豐富;是維護民間戲劇資產的重要場 所。

幾米主題公園: 位於幾米故鄉的火車站旁, 設計打造的繪本場景公 園,將繪本的故事人物呈現在眼前,知名如「向左走、向右走」、「星 空,

台北101:台灣第一高樓,總高度達508公尺,融合現代藝術及中國風 水的特色建築,內有世界各地名牌商品。

饒河觀光夜市:台北知名觀光夜市,兩側商店及騎樓下的攤販不計其 數,因此來到此地的人,無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂,絕對能 盡其所欲。

> ●早餐/午餐/夜市自理 ●富暑商旅或同級3★

> > ●早餐

士林官邸~維格餅家~北投溫泉博物館~地熱谷~ 法鼓山農禪寺~士林夜市

北投溫泉博物館:北投溫泉博物館在日本時期是公共的溫泉浴場,因 此又名北投温泉浴場,隨著時代的進步,被保留下來成為歷史的記 憶,並用記錄著過去的溫泉歷史。

地熱谷: 地熱谷為北投溫泉的源頭之一, 是大屯山群區域內水溫最高 的溫泉,硫磺煙霧的景色擁有「礦泉玉霧」的美稱;溫泉池四周設有欄 杆、賞景涼亭和親水溝渠,民眾可在親水溝渠泡腳,讓民眾來到地熱 谷能享受到純正的北投溫泉

士林夜市:台北市最具規模的夜市之一,以各種傳統小吃聞名國內 外,如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸…等各種台 灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。



早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主



台灣特產:山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉

序	行程編號	酒店*	行程名稱	出發日	團費	小費	單房差
					Tour Fare	Tipping	Single
							Supplement
01	GV2-7D20003A	3★	7D 後山傳奇深度之旅	星期三	SG360	SG32	SG190
			Hualien Legendary Tour	Depart Every			
				Wednesday			

Remarks:

- 1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
- 3. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- ◎ 以上報價有效期限為 2020 年 1 月 1 日至 2020 年 12 月 25 日(出發日)為止。
- © Tour Validity : 01 Jan 2020 25 Dec 2020
- ◎ 春節期間不適用 2020 年 1 月 20 日~1 月 28 日(以出發日為準)
- © Block Out Dates : 20 Jan 2020 28 Jan 2020

Click here to Submit Enquiry

(BDH-01/08/2019)